
  

Art 45 vragen tbv de besluitvormende vergadering van de 
Gemeenteraad van Venlo dd 20.12.2023

Betreft: A. Nieuwbouw van de nieuwe Wisselslag en
B. Voortgang van de verhuizing van voetbalclub FCV 

naar sportpark Herungerberg,

A. De gemeente is vergeten het huurcontract met Stichting Buitenbad Groot Venlo per  1-1-
2024 aan te passen / op te zeggen. Dit betekent de Stichting tot 01-01-2025 het recht 
behoudt om naast de baden ook de ligweide te huren. De ligweide waar het nieuwe 
binnenbad op gebouwd zal worden. 

Vragen:

1. Klopt dit en zo ja betekent dit dan dat het Buitenbad het recht behoud op de exploitatie van 
baden en ligweide t/m december 2024?

2. Wat heeft dit voor gevolgen voor de bouw van het nieuwe binnenbad, zowel financieel 
alsook tijds technisch?

3. Is de Gemeente bereid het gesprek aan te gaan met Stichting Buitenbad Groot Venlo om te 
kijken wat toch nog mogelijk is om tijdig te starten met de nieuwbouw van het zwembad de 
Wisselslag? En indien van toepassing Stichting Buitenbad Groot Venlo te compenseren voor 
de te leiden exploitatieschade? Dus compensatie en geen subsidie want de Gemeente is, 
volgens ons, probleemeigenaar.

B. De VSP heeft vernomen dat er vertraging is in de realisatie van de verhuizing van 
voetbalclub FCV naar sportpark Herungerberg. Eea zou te maken hebben met het feit dat 
er nog bodemonderzoek gedaan moet worden. Het sportpark maakte , voor zover wij 
weten , onderdeel uit van het voormalige vliegveld Fliegerhorst,

Vragen:

1. Klopt deze informatie en betekent dit dat er vertraging in de realisatie van  de verhuizing van 
voetbalclub ’t Ven komt?

2. Tot nu toe zijn er ongeveer 5 miljoen euro gereserveerd en/of uitgegeven voor deze 
verhuizing. Wat zijn de kosten van dit bodemonderzoek en brengt dit extra kosten bovenop 
die 5 miljoen met zich mee? 

3. Is het College het niet met de VSP eens dat deze verhuizing/verplaatsing wel erg veel 
gemeenschapsgeld gaat kosten?
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